
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 30/09/2020 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας  

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 
 
ΘΕΜΑ:   «Τι συμβαίνει με την Ανακύκλωση του Δήμου Ζαγοράς-Μουρεσίου 
 

 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  
 
Σύμφωνα με καταγγελίες δημοτών ανά την Ελλάδα σχετικά με τη διαδικασία της 
ανακύκλωσης των μπλε και πρασίνων κάδων των Δήμων παρατηρήθηκε η κοινή 
αποκομιδή, που έχει ως αποτέλεσμα την καταστροφή των ανακυκλώσιμων ειδών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  
 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Ποιο είναι το ακριβές ποσό των επιδοτήσεων που λαμβάνει ο ανωτέρω Δήμος από 
φορείς που αφορούν στην ανακύκλωση; 
 
2. Ποια είναι η ακριβής ποσότητα των ανακυκλώσιμων ειδών που συλλέγουν οι 
υπηρεσίες του ανωτέρω Δήμου, από το χρονικό διάστημα που καταγράφονται, ανά έτος 
και ανά υλικό; 
 
3. Ποιο διοικητικό στέλεχος εντός του ανωτέρω Δήμου είναι υπεύθυνο για τον έλεγχο των  
διαδικασιών που αφορούν στην ανακύκλωση; 
 
4. Ποια είναι και πού δρομολογούνται τα κέρδη από όλη τη διαδικασία της ανακύκλωσης 
εντός του ανωτέρω Δήμου; 
 
5. Ποιες είναι οι κυρώσεις σε περίπτωση επαλήθευσης μιας καταγγελίας για πλημμελή 
εκτέλεση του έργου της περισυλλογής των υπό ανακύκλωση υλικών του ανωτέρω Δήμου; 
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6. Σε ποιες τοποθεσίες εναποτίθενται τα απορρίμματα από τους «μπλε» και σε ποιες τα 
αντίστοιχα από τους «πράσινους» κάδους του ανωτέρω Δήμου; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
Κυριάκος Βελόπουλος 
 

 

 




